
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  

 Από το πρακτικό της με αριθ. 13ης/2014 συνεδριάσεως της   

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  

 

      Αρ. αποφάσεως: 129 

  

Θέμα: ΄΄ Λήψη απόφασης εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για 

κοπή επικίνδυνου δένδρου στην οδό Σάμου 25΄΄ 
 

 Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 5η του μήνα  

Νοεμβρίου και ώρα 18:00 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής κατόπιν της με αριθ. πρωτ.: 35376/31-10-2014 

του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου, που επιδόθηκε σε 

κάθε μέλος στις 31-10-2014 σύμφωνα με τα άρθρα 67 και 75 του 

Ν.3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί 

συνόλου εννέα  (9) μελών βρέθηκαν παρόντα επτά (7) ήτοι: 

 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς :  

 

1. Χουδελούδης Μόσχος, Αντιδήμαρχος - Πρόεδρος Ε.Π.Ζ. 

2. Βαρυτιμιάδης Ηλίας  

3. Δημουλά Μαρία  

4. Θεοδώρου Δημήτριος – Αναπληρωματικό Μέλος  

5. Μποζίκας Ανδρέας 

6. Καρατζαφέρης Βασίλειος 

7. Δρούλιας Ηρακλής 

 

 

 

Απόντες: Δαουάχερ Ναουάφ Σταθάς Κωνσταντίνος  

 

 

 

 

Ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως 

 
 

       



 

          Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής: 

 

 Σύμφωνα με το αρ. πρωτ. εσωτ. 962/27-10-2014 έγγραφο της 

Διεύθυνσης Υπηρεσίας Προστασίας – Ελέγχου Περιβάλλοντος & Πρασίνου 

σας γνωρίζουμε ότι έπειτα από αυτοψία που διενεργήθηκε σε δένδρο πεύκης 

στην οδό Σάμου 25, διαπιστώθηκε ότι το εν λόγω δένδρο έχει πάρει μεγάλη 

κλίση και υπάρχει μεγάλος κίνδυνος πτώσης. Αναφορικά με αυτό το δέντρο 

έχουν γίνει παρεμβάσεις για την ελάφρυνση της κόμης του έτσι ώστε να 

αποφευχθεί η κοπή του, όμως το δέντρο σταδιακά με την πάροδο των 

ετών αυξάνει την κλίση του, προς την πλευρά που υπάρχει το φως του 

ήλιου.  
Για τους παραπάνω λόγους η Υπηρεσία εισηγείται στην Επιτροπή μας τη κοπή 

του εν λόγω δένδρου,  ώστε να προβεί στις απαιτούμενες εργασίες. 

 

Στη συνέχεια, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αφού είδε το σχετικό 

φάκελο και μετά από διαλογική συζήτηση, στη διάρκεια της οποίας το λόγω 

ζήτησε, ο κ. Μανιός Π., ο οποίος και τόνισε μεταξύ άλλων πως αν το δένδρο 

κλαδευτεί σωστά  και εξετασθεί αν μπορεί να τεθεί υποστύλωμα δεν θα 

χρειαστεί  ούτε να κοπή ούτε άλλη παρέμβαση. Ο Πρόεδρος της Επιτροπής 

πρότεινε την αναβολή του θέματος ώστε να πραγματοποιηθεί αυτοψία από τα 

μέλη και αν χρειασθεί να επανέλθει το εν λόγω θέμα σε επόμενη 

συνεδρίαση, θέση με την οποία συμφώνησαν και τα μέλη της Επιτροπής. 

 

Κατόπιν, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής,  
 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

 

          Την αναβολή του εν λόγω θέματος ώστε να πραγματοποιηθεί αυτοψία 

από τα μέλη και αν χρειασθεί να επανέλθει το εν λόγω θέμα σε επόμενη 

συνεδρίαση, σύμφωνα και με όλα όσα αναλυτικότερα αναφέρονται στην 

εισήγηση.    
 

 

 

 

                                                     Η   ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

                     Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ακριβές Αντίγραφο                 (Υπογραφή)                 (Υπογραφές) 

Χαϊδάρι 06-11-2014 

       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΣΕΛΕΚΟΣ ΜΙΧΑΛΗΣ 


